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Dato: 11-08-2020 

Tidspunkt: 18:00 
Sted:              Techno I Karlslunde, Metalgangen 9A, 2690 Karlslunde 
 

Tilstede: MO, PF, JE, JAS, OHS, TW, CH 

Fraværende: Ingen. 

  

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden: 

Dagsorden blev godkendt med tilføjelse af punkt 10 og 11  

2. Godkendelse og underskrivelse af sidste 2 referater: 

Referaterne blev godkendt og underskrevet. 

3. Nyt fra formanden (MO): 
a. Orientering fra samarbejdspartnere: 

MO orienterede grundigt om det ekstraordinære delegeretmøde i DFU hvor formanden 
deltog på vegne af SØF. Bestyrelsen er tidligere orienteret overordnet om dette da man 
under dette delegeretmøde havde et kort telefonmøde. På dette tlf. Møde fik formanden 
mandat til at udtrykke tillid til DFUs bestyrelse. Udfordringerne i DFU har rod i uenighed om 
håndteringen af den gamle tøjleverandør samt valget af en ny. Bestyrelsen drøftede kort 
den grundige orientering. DFU har besluttet, at der ikke udsendes referat af mødet.  

MO orienterede kort om seneste nyt i forhold til ansøgning af FKP midler. MO har bragt det 
op for DFU men vi afventer stadig en melding. DBU og DFU afholder møde om de indkomne 
ansøgninger.  

MO orienterede om den fremtidige procedure for de kampe der nu overgår fra 
dommerklubberne til DBU. Dette berører ikke SØF. DGI og firmakampe påsættes stadig 
lokalt.  

TW udtrykte undren over, at DFU forlanger en aftale med 1. division-futsal klubberne, da 
der udelukkende er en udfordring med et specifikt hold i Jylland. Rækken tages som gidsel. 
Bestyrelsen drøftede om man burde (og kunne) foretage sig noget. Grundlæggende var der 
dog enighed om, at dommernes sikkerhed var det vigtigste.  

Bestyrelsen drøftede hvilke områder man gerne så DFUs assistance til. TW ytrede særligt  
ønske om bedre fokus på nicheområder.  
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b. Information almen 

Iab. 

4. Nyt fra kassereren (JE): 
a. Medlemsliste 

153 medlemmer dags dato.  

JE deltager d. 18. august i eksamen for nye dommere.  

b. Information om regnskab:  

Kr. 198.686,61 i banken pr. Dags dato. 

Kasseren orienterede kort om de udgifter der var afholdt siden sidst. Bl.a. har SØF indkøbt 
en højtaler til brug for træning. 

c. Information vedr. budget: 

JE orientede om, at det begrænsede materialelager er nedskrevet til 0. Bestyrelsen 
besluttede, at der ikke længere foretages materialesalg i dommerklubben. Det resterende 
materialelager udloddes til foreningens bankospil. 

5. Nyt fra kampfordeler (MO) 

Iab.  

6. Nyt fra udvalg: 
a. Information fra Uddannelsesudvalg 

Der er afholdt 3 møder siden sidst (2 fysiske og et over web). På seneste fysiske møde har 
man udarbejdet et foreløbigt årshjul og ansøgning af FKP midler til disse arrangementer. 
Bestyrelsen udtrykte stor tilfredshed med dette.  

Der er lavet en aftale med DBU Sjælland om, at dommerklubberne inviteres når der er 
eksamen af nye dommere. Bestyrelsen udtrykte stor tilfredshed med denne aftale. 

OHS orienterede om, at man havde fået den ”glædelige” udfordring, at der er for mange 
tilmeldte til næste teori-arrangement i Solrød. Man har løst dette ved en ekstra instruktør 
og et ekstra lokale.  

Der planlægges to Temakurser, hvor det første planlægges til 29. september.  
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b. Information fra IT/web-udvalget 

Iab. Bestyrelsen drøftede, hvordan vi fremover lettere kan få lagt ting på facebook og 
hjemmesiden.  

c. Information fra Aktivitetsudvalget 

Bestyrelsen drøftede generelt afholdelsen af arrangementer i efteråret i forlængelse af 
Covid-19.  

7. Seminar for alle dommerklubbestyrelser den 25. oktober 

MO opfordrede alle til at deltage. MO orienterede om, at temaet højst sandsynligt bliver 
”Fremtidens DFU”.  

8. Årshjul 

JAS præsentrede oplæg til årshjul. Bestyrelsen vedtog at køre videre med den fremlagte 
model. JAS har ansvaret for at opdatere årshjul. Bestyrelsen sender datoer til JAS.  

9. Gennemgang af SØF-ansvarlig (Se bilag) 

Bestyrelsen drøftede hvordan man fremover kan blive bedre til at få delt informationer med 
medlemmerne. JAS kontakter Victor og drøfter.  

10. Proces for FKP-midler 

Bestyrelsen drøftede hvordan man fremover kan strømline processen så ansøgninger, 
evaluering etc. Fremover er lettere.  

Bestyrelsen nævnte dette for DFUs næstformand da han deltog i sidste bestyrelsesmøde. 
MO fik til opgave at rykke for et svar for dette på næste formandsmøde.  

11. Evt. 

Næste bestyrelsesmøde afholdes d. 17. november, Techno i Karlslunde.  

 


